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Ty, kteří již řeší likvidaci jedlých tuků a olejů jejich odevzdáváním do kontejneru na dvoře  

u městského úřady, žádám, aby je odevzdávali ve skutečně dobře uzavřených lahvích a nádobách. 

Stává se, že oleje v kontejneru vytečou a úklid kontejneru není opravdu jednoduchý. Děkuji. 
 

V minulém čísle Občasníku jsem informoval o provádění prací spojených se „Změnou č. 1 

Územního plánu Krásné Údolí“. Práce architektů na této změně, včetně převodu celého plánu do nově 

požadovaných standardů, byly již koncem května provedeny. Celý proces byl ukončen schválením 

Změny zastupitelstvem města dne 30. srpna. Veškeré náklady města byly na základě předchozích 

dohod přeneseny na žadatele o Změnu a to společnost Hollandia. Tímto došlo k úpravě možného 

způsobu využití pěti malých pozemků a firmě již nic nebrání dalšímu plánovanému rozvoji. 
 

Jako přílohu Občasníku distribuujeme do každé rodiny, tradičně po dvou letech, jeden 

exemplář stolního kalendáře města na rok 2024. Tentokráte jsme kalendář pojali jako prezentaci 

našeho města při ranním rozednívání a večerním stmívání v různých ročních obdobích.  

Za pomoc se získáváním fotografických příspěvků děkuji p. Radce Lean, p. Janu Flekalovi a p. Věře 

Čermákové. Zájemci o další produkt si jej mohou zakoupit za 60,-Kč/ks do vyprodání v kanceláři 

městského úřadu. 
 

Po několika letech jsme se rozhodli pokusit se obnovit dřívější dosti oblíbené „zájezdy“ po 

blízkém i širším okolí. Tentokráte jsme naplánovali prohlídku prezidentského sídla - reprezentačního 

prvního patra barokního zámku v Lánech a jeho parku. Jedná se o nové prohlídky, které jsou zavedeny 

poprvé v historii a to od 1. března letošního roku. Na zámku bude možnost si prohlédnout Dveřník, 

Masarykův salonek, Pracovnu TGM, Knihovnu s krbem, Žlutý audienční salon a Modrou jídelnu. 

Následovat bude Hudební salon, Velká jídelna, Reprezentační hala a program se zakončí v interiéru 

kostela Nejsvětějšího Jména Ježíš. Prohlídka zámku je zpoplatněna, vstup do zahrad je zdarma. Dále 

jsme k tomuto naplánovali ještě návštěvu nedostavěného chrámu v Panenském Týnci.  

K prohlídce zámku je zapotřebí při nahlášení zájemců o účast v kanceláři městského úřadu 

vědět jméno, příjmení a datum narození. Tyto údaje jsme nuceni předat při příjezdu do Lán. Další 

podrobné informace – viz plakát – str. č. 4.  
 

V letošním roce jsme naše Krásné Údolí po pěti letech přihlásili do soutěže Vesnice roku 2023. 

V červnu proběhla dvouhodinová prezentace života, činností, rozvoje a úprav města pro hodnotící 

komisi čítající 12 členů. Dne 27. července bylo u letošního vítěze Karlovarského kraje v obci Andělská 

Hora provedeno vyhlášení dalších výsledků tohoto ročníku. Zde naše město obdrželo „Diplom za péči 

o historické dědictví a práci s mládeží“ spojený s finančním darem od kraje ve výši 40.000 Kč. V nově 

vyhlašované kategorii „Ňamka Vesnice roku 2023 Karlovarského kraje“ v části „Sladká“ zvítězil 

cheescake od naší zastupitelky p. Lenky Račanské. Blahopřejeme. 
 

Ve středu 7. června navštívil naše město hejtman Karlovarského kraje p. Petr Kulhánek 

s radním pro rozvoj venkova p. Vítem Hromádkem. Město na tomto setkání reprezentoval starosta  

a zastupitelky města p. Jana Průchová a p. Lenka Račanská. Hejtman byl seznámen s problémem 

frekventované kamionové i osobní dopravy, nedodržování rychlosti a (zatím) zamítnutého požadavku 

města o povolení instalace zpomalovacího (brzdícího) inteligentního semaforu v obou tranzitních 

směrech. Další projednávanou záležitostí a vyřčeným požadavkem byla potřebná oprava krajské 

silnice III. třídy v úseku Krásné Údolí – křižovatka Brť/Měchov. Při prohlídce města byla uskutečněna 

i návštěva bývalé radnice (čp. 1) a hosté byli seznámeni s nemalým problémem města s její 

revitalizací.  
 

Jako úspěch považuji dokončenou „legalizaci“ Objektu zázemí hřiště (fotbalové kabiny). 

Výstavba budovy sice proběhla již před padesáti roky (v sedmdesátých letech minulého století), ale 

nikdy nebyla zcela zkolaudovaná a řádně zanesena do katastru nemovitostí. Letos jsme dokončili 

kompletní „provozuschopnost“ osazením nového hromosvodu včetně revize. Díky doloženým revizím 

elektroinstalace, tlakové zkoušce kanalizace, prokázáním napojení na veřejný vodovod a zpracováním 

pasportu stavby byla stavebním úřadem existence objektu potvrzena. Hlavním důvodem této aktivity 

bylo splnění základní podmínky pro případné čerpání dotací na rekonstrukci kabin. Věřím, že bude co 

nejdříve nějaká vhodná pobídka vyhlášena. 


